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Protokoll FL 2023-10-23 
 
Närvarande:  

Anita Gustavsson 
Anna Öjebrandt  
Elin Gren 

 Johan Arenius  
Jonas Brattström 

 Lotta Erdtman 
 Ramona Göransson 

  Sven Helin  
Förhinder: 
  Anders Malmstigen 
  Anders Svahn 
  Filip Burman 

1. Inledning och bön 
Sven läste ett bibelord och reflekterade över att vi byggt en kyrka och har många människor 

på gudstjänst. Jonas och Johan bad med FL. 

2. Godkännande av föredragningslistan 
Utsänd dagordning godkändes. 

3. Uppföljning från tidigare protokoll 
- Info om IMK och vår verksamhet till de som bor i huset samt uppmärksamma vår 

verksamhet utanför kyrkan, frågan kvarstår (Johan förbereder en behovslista och 

tillfrågar kommunikationsgruppen). Kvarstår 

- Att se över ägardirektivet för bostadsbolaget med avseende nytt skuldebrev samt 

tydliggöra ordning för nominering av och val av styrelse. (Sven). Kvarstår delvis (se nästa 

punkt). 

- Ett nytt skuldebrev mellan fastighetsbolaget Immanuel Fastighet i Örebro AB och 

Husherren lokaler AB redovisades som inkluderade en pantsättning av aktierna i 

fastighetsbolaget som säkerhet för lånet och ett villkor från långivaren att få tillsätta tre 

personer till fastighetsbolagets styrelse (se bilaga). Lånet, pantsättningen och 

tillsättningen av styrelsemedlemmar har redovisats på föregående församlingsmöte den 

16/9 2023. 

 

- Beslutade att godkänna pantsättningen av aktierna i Immanuel fastighet i 

Örebro AB med redovisade villkor enligt bilaga.  

 

- Ta fram ett förslag på uppdragsbeskrivning för vad som förväntas av den som är FL:s 

kontaktperson för ett råd (Elin och Jonas): Kvarstår, Elin tar huvudansvar för detta. 

- Uppdrag till teckenspråksrådet att jobba vidare med sin uppdragsbeskrivning samt att 

föra samtal med FL om denna (Anders M). Kvarstår 
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- Boka datum för träff kring hur vi använder vår rum och lokaler samt ta fram underlag 

över var olika saker finns (Johan). Kvarstår 

- Ta fram förslag på projektförstärkning under våren för att utveckla och driva valda delar 

av Hildas café och konferens (Jonas och Johan). Kvarstår 

- Ta fram ett förslag på instruktion för protokollskrivning tillsammans med 

sekreterargruppen (Rolf Lidskog och Elin Gert) (Anders Malmstigen). Kvarstår 

- Följa upp jobbet med att fram information till en ”missionstavla” som Jonatan Arenius 

tagit på sig att göra (Anders S). Kvarstår 

4. Föreståndarens punkt 
- Föreståndare har haft semester en vecka och känner sig utvilad. 

- Joybells 60 år. Bra fest och stämning. Bra publicitet i lokala medier. 

- Höstmarknad som flöt på bra. Kunde varit fler besökare.  

- Teckenspråksgruppen hade en utåtriktad aktivitet i lördags eftermiddag med många 

nya människor. Totalt 46 deltagare varav 20 nya.  

- Dop i söndags, 4 ungdomar. 

- 15 nya medlemmar hälsades välkomna, varav 4 var de nydöpta.  

- Soulchildren nu till helgen (80 barn sover över). Konsert i Filadelfia nu på söndag.  

- Besök av riksdagsledamot från Liberalerna för att lära sig mer om vår verksamhet. 

- Kort samtal om nästa steg efter att våra ungdomsledare slutar sin anställning till 

sommaren.  

- Föreståndaren redovisade allmänt personalläget.  

5. Vision om en internationell gudstjänst 
Drömmar finns om att någon gång etablera en gudstjänst på engelska som riktar sig till 

grupper vi annars inte når. Detta blir ett första samtal om detta och andra sätt att växa när vi 

redan har många gudstjänster där det är fullt. 

- Vilka vill vi nå? Kan det vara så att en gudstjänst på engelska är nästa steg? Vi har en 

söndagskväll ’ledig’. Immanuel international skulle kunna vara ett namn. Vi har 

kompetenser i församlingen som är flytande på engelska. Jonas återkopplar Markus 

Sand m fl. Vi behöver även få igång tolkning till engelska i ordinarie gudstjänster.  

6. Hildas café och konferens 
Johan redovisar personalläget i Hildas. Volontärer och en anställd kliver in och styr upp 

verksamheten i samband med sjukskrivning. Johan jobbar vidare med olika lösningar för 

uthyrningar.  

7. Rapportering från de råd vi är kontaktpersoner i 
- Musikrådet har träffats tre gånger. Pelle Ankarberg, Erik Roos, Natalie Lekardahl, 

Patrik Wermeling och Anna Öjebrandt (ordförande). Siktar på första advent med 

inspiration från första advent förra året. Anna har lyssnat in de krockar som inträffat 

och försöker hitta en väg framåt.  
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- Joybells. Anna och Johan har träffat Joybells ledarskap. Olika utvecklingslinjer 

diskuterades. Pelle A och Anna tar ett nytt samtal med styrelsen i Joybells. Tanken är 

att trycka på stoppknappen med möjlighet till utfasning under denna termin samt 

sikte på att ev trycka på startknappen med mer församlingsorienterad kör till våren. 

- Gudstjänstrådet. Lotta Erdtman. Kvarstår.   

8. Punkter att förbereda till nästa församlingsmöte i november 
Diskuterades upplägg. Många är hungriga och vi har hamburgare kvar sedan 

församlingshelgen. Möjliga punkter att ta upp: 

- Några råd behöver påfyllning och presenteras (bl a musikrådet).  

- Ekonomisk redovisning.  

- Frågor kring Hildas.  

- Uppdatering av personalläget.  

- Samtalsfråga? Gudstjänstlivet? Engelskspråkig gudstjänst? 

- Rapport från teckenspråksgruppen. 

- Morgonbönerna.  

- Kyrkorummet och alla andra lokaler – särskild träff efter nyår. 

9. Övriga frågor 
Hemsidan.  

- Medlem har reagerat att vi skriver på hemsidan om ’funktionsnedsättning’. I andra 

sammanhang skrivs funktionsvariation. Vi skriver fortsättningsvis generellt att 

evangelium angår alla för att undvika diskussioner.  

- Samma medlem har reagerat på att vi rabblar upp ett antal länder, bl a Mellanöstern 

som snarare är en region än ett land. Vi skriver därför hädanefter ’länder och 

regioner’.  

10. Avslutning 
Ordförande avslutade mötet med bön. 

 

 

 

Sven Helin     Jonas Brattström 

Sekreterare     Ordförande 


